
14 november 2012 

Rapport från AMF1 skärgårdsråd, Berga. Ett knappt tjugotal personer deltog: 

 Jens Ribberstad, Siw Svensson, Christina (infochef) och Peter Bramstedt från AMF1  
 Kåre Hagman, Bo Tyrefors från SSIF och jag själv för SIKO  
 Anders Unosson från Stiftelsen  
 Lars Nyberg från Länsstyrelsen  
 Erik Josefsson, Haninge kommun  
 Båtunionen  
 fastighetsägare och samfälligheter från Årsta Havsbad 

  
Inga stora nyheter från AMF1 - nämnas kan att det blir internationell storövning "Northern Coast" i 
skärgården v 37 o 38 nästa år samt stridsbåtsförarutbildning under kvartal 2 o 3. 
  
Alla deltagare fick berätta om sina prioriterade frågor. 
Länsstyrelsen lyfte fram följande: 

 bostäder (Ornö)  
 besöksnäring  
 bredband  
 betaltjänster  
 VA frågor, Green Island  
 planering av havsområden  
 LOVA bidrag, inga pengar finns att söka för 2013  
 vattenscotrar - utredning pågår om certifikat/förarbevis samt registrering av fordon  
 erosionsskador på stränder  
 Fort'verkets försäljningar (Huvudskär)  
 militära övningar med sjunkbomber (hänsyn måste tas till sjöfågel och fisk) 

SSIF och SIKO rapporterade om vårt arbete med bl a 

 kommunikationer inkl bredband och sjötrafikupphandling (jag uppfattade att förslag finns att 
den nord/sydgående nya linjen föreslås läggas upp med en sydlig och en nordlig tur som möts 
i Stavsnäs och som går via öarna)  

 skärgårdsskolor  
 strandskydd  
 VA frågor 

Britt Fogelberg 
SIKO 
 


